

Acta de la Junta de Veïns de Cabrianes

ACTA núm. 2 de la sessió ordinària de la Junta de Veïns del Consell del Poble de Cabrianes, que va tenir lloc en la 1a convocatòria el dia 22 de febrer de 2021, al local de l'AAVV, de Cabrianes, C/ Til·lers s/n.

Presidenta

.- Sra. Neus Solà

Vocals:

- .- Sra. Neus Solà – Presidenta
- .- Sr. Lluís Ubach (ERC)
- .- Sr. Lluís Ruiz (ERC)
- .- Sr. Benjamí Oller (ERC)
- .- Sr. Enrique Sánchez (Junts per Sallent, Cabrianes i Cornet)

Assisteix també: el Sr. Lluís Trulls, Alcalde Pedani

Excusa la seva presència: el Sr. Jordi Puig, President de l'AAVV de Cabrianes i el Sr. Josep Crispi (Fem Poble)

Secretària:

Núria Creus Rodoreda

Essent el dia 22 de febrer de 2021, a les 20:15 hores, es reuneixen a la Rectoria Vella (C/ Til·lers, s/n) sota la presidència de la Sra. Neus Solà i l'assistència de les persones a dalt esmentades i que pel seu nombre representen la majoria dels membres de la Junta de Veïns del Consell de Poble de Cabrianes i actuant com a secretària la Sra. Núria Creus Rodoreda, amb la finalitat de portar a terme la sessió per a la qual han estat convocats reglamentàriament.

Obre la sessió la Sra. Neus Solà, donant la benvinguda a tots els assistents.

Després d'oberta la sessió, es passa a debatre els assumptes que es relacionen a l'ordre del dia, i s'adopten els següents:

ACORDS

1. Aprovació, si s'escau, de l'acta núm. 1 del 14 de desembre de 2020

Es fa lectura de l'acta núm. 1, corresponent a la sessió ordinària de la Junta de Veïns del Consell de Poble de Cabrianes, del dia 18 de gener de 2021 al no introduir-se esmenes, s'aprova per unanimitat de tots els assistents i es signa.

2. Seguiment dels temes tractats en passades reunions.

Coloms

A petició de la Presidenta, el Sr. Benjamí Oller exposa que l'empresa Bolboreta ha utilitzat el sistema de captura mitjançant gàbia. S'aniran fent tandes. Una vegada instal·lada, han de passar uns 10-12 dies. És un procés llarg. Es valorarà previ seguiment, si s'escau, instal·lar-ne una altra.

Rodes pati Escola Els Pins

La Presidenta pregunta sobre les reaccions que hi hagut en relació a la retirada de les rodes existents al pati de l'Escola. Es va considerar convenient per raons de seguretat.

3. 12 ena Assemblea General

S'acorda celebrar la propera Assemblea amb el mateix format que l'any passat a causa de la pandèmia.

El Sr. Lluís Ubach, proposa als membres de l'OTP tractar els temes següents:

- Previsió d'instal·lar un pas de vianants a la carretera
- Previsió de dur a terme l'arranjament del camí de les Quintanetes
- Previsió de dur a terme l'arranjament del C/ Ginesta - C/ de baix
- Arranjament del Camí de l'Oliva
- Bancs instal·lats
- Reparació de la porta i columnes de l'Escola.
- Interlocució de l'OTP en les tasques de neteja de les herbes de l'escola.
- Gestions dutes a terme en la Plaça del Centru.
- Gestions dutes a terme amb la Germandat Sant Ramon.
- Dissolució de l'entitat Click – romanent per al finançament mural.
- Murals: previsió d'inauguració a finals de maig.
- Gestions en relació al punt de connexió de llum a la Plaça.
- Situació tanca vegetal de l'empresa Containers del Berguedà.
- Problemàtica coloms.
- Treballs de reparació dels tubs de la bomba de calor del "Centru".
- Futura neteja camí paral·lel al Riu Llobregat.

- Arranjament vorera Fàbrica Berenguer (pendent de finalització obres Pont)
- Treballs d'adequació de les teulades del Centru i del Pavelló i construcció d'escaleres per accedir a la teulada.
- Adquisició desbrossadora i motoserra petita.

4. Prioritzar els temes a tractar en futures reunions.

Establir properes dates de reunions: les properes reunions es celebraran el 15 de març de 2021 i el 19 d'abril de 2021.

5. Assumptes sobrevinguts.

S'han rebut per carta diverses peticions per part d'una veïna. Entre les qüestions més rellevants, hi ha la manca d'il·luminació al C/ Ginesta. Es proposa tractar-ho amb el regidor Miquel Estruch amb la finalitat d'instal·lar un nou punt de llum que connecti amb el que es troba ubicat al final del C/ Montserrat.

La mateixa veïna proposa reubicar el banc de la Plaça de la Vinya al C/ Ginesta amb C/ Ponent.

El Sr. Benjamí Oller informa sobre els treballs pressupostats al camí del Riu; els mateixos encara no han tirat endavant.

El mateix membre de l'OTP exposa que el Pavelló està pràcticament llogat cada dia.

El Sr. Enrique Sanchez posa de manifest la necessitat de tancar els forats existents al camí dels horts.

La Sra. Neus Solà informa als membres de l'OTP que està previst instal·lar bandes rugoses al mateix camí.

El Sr. Benjamí Oller juntament amb la Sra. Ruth Matamala està treballant per a què el Festival Test a Cabrianes es pugui subvencionar per la Diputació de Barcelona.

6. Precs i preguntes.

No n'hi ha.

I sense altres assumptes a tractar, s'aixeca la sessió per ordre del President quan són les 21:15 hores i s'estén la present acta, de la que com a Secretària en dono fe.